
Úvod

Na úvod pan
usnášeníschopná.

Zápis č.l l 17

z jednáníRady JmKO ČUS, konané dne 20. 2.2017 v Brně, Vídeňská 9

Přítomni: Pavel Blaha, Jiíi Zorník, Štěpán Říha, Jaroslav Štěpárr, Josef Vrba, Petr
Ší*a,Ing. Rudolf Potsch, RNDr. Ing. Jiří Konicar, Josef Hrazdíra

Hosté: Jakub Koudelka - manažer krajského Servisního centra sportu Jm KO ČUS,
Marta Gabrielová - asistentka manažera

Omluveni: Pavel Korvas, Rudolf Drnec, Jiří Sýkora

Jednání zaháji| a řídil předseda Jm KO ČUS p. Pavel Blaha dle následujícího programu:

1. Kontrola plnění úkolů
2. Okresní a krajské SCS
3. Spolupráce s JMK
4. Informace, rtnné

předseda Pavel Blaha přivítal přítomné a konstatoval, že je rada

1. kontrola plnění úkolů

Útoty nebyly. Uskutečnily se slavnostní vyhlášení
Minulý týden byl poslední galavečer.

ankety Sportovec roku 2016 v okresech.

P. Koudelka informoval, že úroveň byla lepší než loni. Nyní vítézové okresních kol postupují
do krajského. Odborná komise složená z odborníků a novinářů bude vybírat vítěze krajského
kola. iQajský sportovec bude 30.3.2017 opět na BVV v rotundě pavilonu e. Na ČUS
dostaneme větší počet vstupů než loni. Letos by jich mělo b;it hodně a lístky podělíme do
okresů. Vstupenky budou letos s místenkami. P. Koudelka zjistí, zda budou z l<raje zvát
starosty, jestli si je mají zvát okresy.
Po krátké diskusi se všichni přítomní shodli na tom, že pro sportovce je dobré, když jim cenu
předá nějaká sportovní legenda, spolu s představitelem obce, aby se ze slavnostního veěera
nestala politická pt ezentace.

2. Okresní a kraiskó SCS

P. Koudelka informoval, že na MŠMT byla schválena částka na program III (pro ČUS;e
schválena částka 60mil). Během tohoto týdne by měl vědět, kolik peněz půjde na okresní a
krajské ČUS. A také jestli se budou okresům zavádét licence, podle kterych by se finance
rozdělovaly.
P. Koudelka si myslí, že pokud budou opravdu zvýšeny na 60 mil, tak je vysoce
pravděpodobné, že budou uvedeny do praxe licence pro okresy.

3. Spolupráce s JMK



Pan Blaha s panem Koudelkou byli u hejtmana, s tím, že mají podepsané memorandum. Nové
vedení chce, aby si všichni své požadavky znovu obhájili. Finance na naše akce zaměřené
především na mladé sportovce jsou schváleny, mají jít do krajské rady.
Pan Blaha připomenul, že jsme členové Krajské unie ligových klubů, na VH by se mělo
rozhodovat o rozděleni peněz zlrcaje. Zatím není jisté, kolik peněz dostaneme, protože v unii
jsou velcí híáěi, se kterými se rozdělení financí bude domlouvat.

4.Informace a různé

. Přítomní diskutovali o investičních dotacích z VtŠIrlr a také o pťogramu VIII na m|ádež a
dále probrali situaci kolem připravovaného ministerstva sportu a také neradostný stav
brněnských sportovišť.

Termín příští KR a volebníVH

Pan Blaha navrhl by se KR sešla 27.3.2017. Pak bude ještě jedna KR do valné
hromady.
Předběžný termín volební VH je v úterli 23.5.2017. Zřejmé bude vAvanti, protože jsou to
reprezentativní prostory a máme dohodnuté dobré podmínky a dobré ceny.
všichni souhlasili.

P. Riha navrhl, bychom na příští KR probrali návrhy kandidátů. Bylo by dobré, aby v KR byli
předsedové okresů. Dále by se mělo navrhnout, že by do krajské rady měli kooptovat
předsedu, který v případě odchodu předsedy, nebo zvolení jiného by nahradil a na nejbližší
VH se provede dodatečná volba člena. Je to možné udělat, pokud není ve stanovách výslovně
uvedeno, že se nesmí kooptovat.

Úkol: Jakub Koudelka - připravit do další KR materiály pro VH ke schválení. Krajská rada
by je projednala a odsouhlasila.

Závét jednání patřil p. předsedovi Pavlu Blahovi, který poděkoval přítomným členům za
kvalitní j ednání a ukončil j ednání Kraj ské rady.

tr4{
Pavel Blaha

předseda

V Bmě dne 20. 2.2016


